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Zápis z valné hromady České rugbyové unie  

konané dne 27. května 2015 v Drnovicích 

 

ÚVOD  

Tomáš Tůma jménem prezidenta České rugbyové unie (dále jen „ČSRU“) přivítal na jednání valné 

hromady ČSRU, která je nejvyšším orgánem spolku. Konstatoval, že byl výkonným výborem 

pověřen, aby do zvolení pracovního předsednictva a řídícího valné hromady tuto valnou hromadu 

řídil. 

Prezenci účastníků provedla a platnost jejich mandátů ověřila Ivana Skočdopolová na základě 

pověření výkonným výborem do doby zvolení mandátové komise. 

 

SVOLÁNÍ A JEDNÁNÍ VALNÉ HROMADY 

Tomáš Tůma konstatoval, že valná hromada byla svolána výkonným výborem pozvánkou ze dne 25. 

dubna 2015 rozeslanou klubům dne 26. dubna 2015, tedy 31 dnů před konáním valné hromady, 

tedy v souladu s čl. IX. odst. 4 stanov.  

Materiály pro valnou hromadu byly klubům rozeslány dne 11. května 2015, tedy více než 15 dnů 

před konáním valné hromady v souladu s čl. 2. písm. d) Jednacího a volebního řádu valné hromady 

ČSRU. 

Tomáš Tůma požádal o předložení listiny přítomných a oznámil, že Podle listiny přítomných je na 

valné hromadě přítomno nebo řádně zastoupeno celkem 62 delegátů s hlasem rozhodujícím tedy 

více než dvě třetiny z celkového počtu 71 delegátů s hlasem rozhodujícím.  

Valná hromada tudíž je schopná usnášení. 

Tomáš Tůma konstatoval, že přítomny nejsou všechny kluby s právem hlasovat. 

Jednání bude probíhat podle platného Jednacího a volebního řádu valné hromady ČSRU. 

 

Ke všem rozhodnutím, která jsou navržena na program valné hromady, je potřeba nadpoloviční 

většina hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím, vyjma přijetí rozhodnutí, pro změnu 

stanov a rozpočet kde je nutná 3/5 většina přítomných. 

 

Změna programu valné hromady později než 15 dnů před jejím konáním je podle čl. IX odst. 4. 

poslední věta stanov ČSRU možná se souhlasem všech sdružených spolků. 

Hlasování na valné hromadě bude prováděno aklamací tedy veřejně zdvižením hlasovacího lístku, 

pokud nebude rozhodnuto o jiném způsobu hlasování.  

Pro případ opuštění jednací místnosti Tomáš Tůma požádal delegáty, aby odchod i příchod oznámili 

mandátové komisi a vrátili jí svoje hlasovací lístky, aby mohl být před každým hlasováním upřesněn 

počet přítomných, tj. zda je valná hromada nadále schopna usnášení a mohl být správně vypočten 

podíl hlasů pro, proti a počet hlasů, který se zdržel hlasování. Předávání hlasovacích lístků jiným 

delegátům není přípustné. 

Jelikož nikdo z přítomných k výše uvedenému neměl žádný dotaz ani připomínku, přistoupil Tomáš 

Tůma k vlastnímu programu jednání. 

 

 

 



2 
Česká rugbyová unie, IČ 00540706 
Zátopkova 100/2, Břevnov, 162 00 Praha 

Úvodními body programu jsou:  

- Schválení programu   

- Volby orgánů valné hromady  

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU VALNÉ HROMADY 

Program této valné hromady byl uveden v pozvánce rozeslané klubům dne 25. dubna 2015. 

Ještě před samotným hlasováním o schválení programu požádal Tomáš Tůma Ivanu Skočdopolovou 

o ověření usnášeníschopnosti valné hromady, která usnášeníschopnost potvrdila a sdělila, počet 

přítomných delegátů- 62. 

Tomáš Tůma dal tedy hlasovat o následujícím usnesení: 

Usnesení č. 1 o schválení programu valné hromady 

Valná hromada schvaluje program valné hromady ve znění rozeslaném klubům 26. 

dubna 2014.  

· Schválení programu 

· Volby orgánů valné hromady 

· Úvodní slovo 

· Zpráva o hospodaření za rok 2014 

· Schválení rozpočtu ČSRU na rok 2015 

· Zpráva sportovního úseku za rok 2014 

· Projekt podpory klubových sportovních středisek mládeže 

· Změna Stanov ČSRU 

· Doplňující volba členů Výkonného výboru 

·Doplňující volba členů Dozorčí rady 

· Členské a licenční poplatky ČSRU 

· Změna Soutěžního řádu ČSRU 

· Změna Vzdělávacího řádu 

· Změna Matričního řádu 

· Změna Jednacího a volebního řádu valné hromady 

· Přijetí nových klubů 

· Diskuze 

Tomáš Tůma dal hlasovat o tomto usnesení a zároveň požádal Ivanu Skočdopolovou o sečtení hlasů 

a hlasující žádám, aby drželi lístky zvednuté po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů. 

Ivana Skočdopolová sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 62 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů             

Na základě sdělení Ivany Skočdopolové Tomáš Tůma konstatoval, že usnesení č. 1 bylo schváleno 

potřebnou většinou a poděkoval všem hlasujícím. 
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VOLBA KOMISÍ VALNÉ HROMADY 

Následně Tomáš Tůma přistoupil k volbě pracovního předsednictva a pracovních komisí valné 

hromady a nejprve požádal Ivanu Skočdopolovou o ověření usnášeníschopnosti valné hromady.  

Ivana Skočdopolová sdělila, že přítomno bylo všech 62 delegátů a valná hromada byla tudíž 

usnášeníschopná. 

Usnesení č. 2 

Navrhuje se, aby do komisí valné hromady, byli zvoleni následující kandidáti. 

Pracovní předsednictvo valné hromady 

řídící valné hromady  T. Tůma 

člen pracovního předsednictva J. Borovský 

člen pracovního předsednictva P. Myšák 

 

Mandátová komise   I. Skočdopolová 

J. Iž 

 

Návrhová komise   L. Bredler 

M. Vacek 

M. Fuchs 

 

Volební komise   M. Choura 

      J. Šimek 

Tomáš Tůma se dotázal, zdali má někdo nějaký dotaz nebo návrh na doplnění některého orgánu 

valné hromady a jelikož tomu tak nebylo, dal hlasovat o všech členech orgánů valné hromady 

najednou a zároveň požádal Ivanu Skočdopolovou o sečtení hlasů a hlasující, aby drželi lístky 

zvednuté po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů. 

Ivana Skočdopolová sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 58 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 4 delegátů             

 

Na základě sdělení Ivany Skočdopolové Tomáš Tůma konstatoval, že usnesení č. 2 bylo schváleno 

potřebnou většinou, poděkoval všem hlasujícím a zvolené kandidáty požádal, aby začali plnit svoje 

úkoly. 

Dále Tomáš Tůma jako řídící valné hromady předal slovo prezidentovi unie, panu Davidu 

Frydrychovi. 

 

ÚVODNÍ SLOVO PREZIDENTA 

David Frydrych ve svém úvodním projevu přivítal delegáty a hosty na jednání valné hromady, krátce 

objasnil důvody pro její konání na Moravě v daném termínu a čase a zhodnotil uplynulé období 

ragbyové Unie   V oblasti sportu, vztahů a řízení. David Frydrych hovořil cca 30 minut. V oblasti 

sportu mluvil hlavně o jednotlivých národních reprezentacích mužů i žen, jejich očekávání a 

výsledcích, o fungování realizačních týmů v posledním roce, o působení T.Putry a jeho spolupráci s 

ČSRU, o kvalitě domácích soutěží seniorů i mládeže v patnáctkovém a sedmičkovém ragby 

s důrazem na budoucí rozvoj hlavně v olympijské disciplíně a spuštění vzdělávacího systému pod 

křídly Unie, který se od letošní sezóny nově rozbíhá, v zahraničí byli vyškoleni naši noví školitelé, 

proběhly již první školící kurzy a jsou podepsány smlouvy se sportovními fakultami vysokých škol. 

V oblasti vztahů David Frydrych zmínil především dlouhodobou stagnaci ve spolupráci klubů s Unií, 
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nezájmu aktivně se podílet na práci komisí, vůbec vstoupit do komisí. Výkonný výbor ani Dozorčí 

rada nemají do dnešní valné hromady dostatečný stav členů od loňského února. V ragbyové obci je 

jen malý zájem pro Unii nějak pracovat, ať mezi jednotlivci tak i vůbec mezi kluby pořádat akce pod 

hlavičkou Unie. Příklad z poslední doby jsou opakované výzvy VV o zájemce pro přípravy 90 let 

ČSRU. Na druhou stranu však David Frydrych zmínil i příklady k poděkování hodné a vyslovil slova 

díků pořadatelům těchto akcí. Šlo například o vzájemnou spolupráci klubů s Unií při pořádání 

mezinárodního mládežnického festivalu ragby v Praze a v Říčanech (PYRF), organizování ME U20 

v Brně a ve Vyškově, rozjetí zimních turnajů v hale ve Zbuzanech mezi trenéry dětí a mládeže OPČ, 

uskutečnění tradičního Dragon Cupu v Brně a také zhoštění se mezistátních utkání české seniorské 

reprezentace na Tatře a Spartě, v Olomouci reprezentace U18 a v Říčanech ME v sedmičkách. Za 

„věčně trvající bolest“ v ragbyové obci prezident uvedl, jak se vedení klubů buď vůbec, nebo příliš 

pozdě, seznamují s normami Unie, s řády, s vydávanými oběžníky DK, STK či zápisy VV. Rozesílané 

informace na kluby nejsou v klubech mnohdy dále distribuovány. Například dubnového semináře 

k návrhu nových stanov Unie se zúčastnily jen zástupci čtyř klubů, k ostatním zájemcům se buď 

informace nedostala, nebo přijít nechtěli. V oblasti řízení ČSRU David Frydrych připomněl organizační 

strukturu, jež prezentoval na volební VH loni v únoru, kterou se rozhodl aplikovat pro současný stav 

Unie a naplnit odpovědnými, schopnými a pracovitými lidmi. Jeho práce v tom ale stále ještě 

pokračuje. Do VV je nutné dovolit dva členy a v komisích pracují zatím většinou jen předsedové. 

V řízení realizačních týmů reprezentací je další práce odvislá od podepsání smluv mezi členy RT 

s ČSRU. Řadou změn teď momentálně prochází prostředí vnitřních norem ČSRU. Některé jsou 

vyvolané vlivem novel zákonů v českém legislativním řádu (Stanovy a z nich plynoucí následné 

interní normy jako např. Matriční řád), jiné v dnešní době už ne zcela plní svůj obsah v některých 

svých ustanoveních (Soutěžní řád) jiné normy musí vzniknout vůbec nově (Vzdělávací řád). Nově by 

také po valné hromadě měl mít možnost VV ČSRU vydávat některé interní normy a směrnice již 

přímo a ne je nechat nevydané do schválení valnou hromadou (například Směrnice o trenérském 

vedení reprezentací, Směrnice o náležitostech pro získání trenérské licence či Směrnice o 

trenérském vedení družstev klubů 2016/2017 a jiné podobné). K tomu ale bude muset být 

vypracován ještě systém schvalování směrnic, který tu doposud chybí. V souvislosti se změnou 

vnitřních norem David Frydrych ještě připomněl, že novelou Stanov se posiluje role Dozorčí rady 

v kontrolním mechanismu Unie a to sice, že nově může DR pozastavit rozhodnutí VV směřující 

dovnitř Unie. Jako poslední ve svém vystoupení David Frydrych zmínil finanční řízení Unie, 

především práci na příjmové straně rozpočtů, a to co se týče dosažitelnosti ČSRU na granty Rugby 

Europe/World rugby, na dotace MŠMT a na konkrétní finanční příspěvky sponzorů a dárců z 

komerční sféry. Za vystoupením Davida Frydrycha následovat potlesk delegátů.  

Řídící poté poděkoval prezidentovi, zeptal se delegátů, zda má někdo nějaký dotaz nebo připomínku 

k jeho vystoupení  

a připomněl, že pro případnou diskuzi bude prostor v závěru jednání.  

Jelikož žádné dotazy ani připomínky nebyly, přešel řídící k dalšímu bodu. 

 

ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ ZA ROK 2014 

Zprávu o hospodaření za rok 2014 přednesl viceprezident unie, pan Jiří Vinter. 

Na dotaz řídícího zdali má někdo připomínky se ke slovu přihlásil Ondřej Surga a připomenul předem 

zaslanou žádost RC Tatra Smíchov o vysvětlení částky v položce Ostatní služby, řádek č. 10 výkazu 

zisku a ztrát za rok 2014 ve výši 7.706 tis. Kč a dále částky v položce Jiné ostatní náklady, řádek č. 

29 ve výši 1.854 tis. Kč a dále o předložení vyúčtování ve struktuře předkládané IRB. Jiří Vinter 

odpověděl, že veškeré prezentované materiály budou rozeslány klubům společně se zápisem 

z jednání. 

Jelikož další dotazy ani připomínky nebyly, přistoupil řídící valné hromady k hlasování o tomto bodu 

programu a požádal mandátovou komisi o ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 
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Mandátová komise sdělila, že jednání bylo přítomno 59 delegátů s hlasem rozhodujícím. 

 

Dále řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby podrželi lístky 

zvednuté po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

Usnesení č. 3, které zní: 

Valná hromada schvaluje Výsledky hospodaření za rok 2014 a bere na vědomí 

vykazovaný účetní zisk za rok 2014 ve výši 537 015 Kč (po zdanění). 

Řídící požádal volební komisi o sdělení výsledku hlasování. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 58 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 1 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 3 bylo schváleno potřebnou většinou. Zpráva o hospodaření za rok 

2014 je rozeslána společně s tímto zápisem na kluby.  Řídící poté plynule přešel k dalšímu bodu 

jednání. 

 

SCHVÁLENÍ ROZPOČTU ČSRU NA ROK 2015 

Zde řídící předal slovo Generálnímu sekretáři Unie, panu Pavlu Myšákovi, který přednesl návrh 

rozpočtu.  

Pavel Myšák ve svém vystoupení také odpověděl na dotazy vzešlé z klubů na základě rozeslaných 

podkladů pro jednání.  

Na výzvu na dotazy se v tomto bodě přihlásil zástupce RC Olomouc s dotazem na položku  „web“ 

v rozpočtu. Pavel Myšák výši této položky vysvětlil plánovaný záměr ČSRU na web přenést licenční 

systém a tudíž, že tato položka v rozpočtu zahrnuje i zprovoznění licenčního systému. 

Jelikož k tomuto tématu už další dotazy nebyly, přistoupil řídící k hlasování o tomto bodu programu 

a poprosil mandátovou komisi o ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 62 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící tedy požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky 

zvednuté po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

Usnesení č. 4, které zní: 

Valná hromada schvaluje předložený rozpočet na rok 2015. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 62 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 4 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů. Rozpočet na rok 2015 

je rozeslán společně s tímto zápisem na kluby. Řídící poté plynule přešel k dalšímu bodu jednání. 

 

 

ZPRÁVA SPORTOVNÍHO ÚSEKU ZA ROK 2014  

PROJEKT PODPORY KLUBOVÝCH SPORTOVNÍCH STŘEDISEK MLÁDEŽE. 

 

Řídící předal slovo sportovnímu řediteli unie, panu Antonínu Brabcovi. 
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Antonín Brabec spolu s předsedou Komise mládeže panem Tomášem Kohoutem společně zhodnotili 

stav sportovního úseku unie. Hovořili o rozvoji mládeže za posledních deset let a výhledu do nejbližší 

budoucnosti, o stavu licencí, o zvyšování mládežnické základny, o posunu ve vzdělávání, o ubírání 

se vývoje domácích soutěží, o přínosu změny kategorií „z lichých na sudé“, o vzniku regionální 

akademií 7s, o pořádání rozvojových dní a kempů ČSRU a nastartovávání klubových ragbyových 

akademií.  

 

Jelikož k přednesenému nebyly žádné dotazy ani připomínky, požádal řídící mandátovou komisi o 

ověření usnášeníschopnosti: 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná to to počtem 61. delegátů 

s hlasem rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

Usnesení č. 5, které zní: 

Valná hromada bere na vědomí zprávu sportovního úseku za rok 2014. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 61 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů              

Řídící konstatoval, že usnesení č. 5 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů. Prezentovaná zpráva 

sportovního úseku valné hromadě je zveřejněna na stránkách www.rugbyunion.cz společně se 

Zprávou TMK a také se Zprávou sportovního ředitele rozesílanou řádně před konáním Valné 

hromady na kluby.   

Před dalším projednávaným bodem vyhlásil 15ti minutovou přestávku. Po přestávce řídící svolal 

delegáty zpět na místa a plynule přešel k dalšímu dobu jednání. 

 

ZMĚNA STANOV ČSRU 

V tomto bodě předal řídící Tomáš Tůma slovo předsedovi Legislativní komise ČSRU, panu Ondřeji 

Surgovi. Ondřej Surga shrnul nejzásadnější změny v předkládaném návrhu a dopověděl na jediný 

dotaz vzešlý z pléna, a sice na dotaz pana Juraje Rázgy ohledně možnosti individuálního 

přidruženého členství. Ondřej Surga odpověděl, že přidružené členství je pouze pro spolky, nikoliv 

pro individuální členy – fyzické osoby. Jelikož již další dotazy ani připomínky nebyly, požádal řídící o 

ověření usnášeníschopnosti valné hromady a připomněl, že pro přijetí rozhodnutí je v tomto bodě 

nutná 3/5 většina přítomných. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

Usnesení č. 6, které zní: 

Valná hromada schvaluje změnu stanov ČSRU ve znění rozeslaném klubům dne 11. 

května 2015. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 58 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů              

Řídící konstatoval, že usnesení č. 6 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů. Schválená změna 

stanov tvoří přílohu tohoto zápisu a je také zveřejněna na www.rugbyunion.cz.  Řídící poté plynule 

přešel k dalšímu bodu jednání. 

http://www.rugbyunion.cz/
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DOPLŇUJÍCÍ VOLBA ČLENŮ VÝKONNÉHO VÝBORU 

Řídící konstatoval, že na základě schválení změn stanov ČSRU je potřeba doplnit jak výkonný výbor, 

tak také dozorčí radu o 2 členy.  

Než však bylo přikročeno k vlastnímu volebnímu aktu, muselo být podle článku 5 písm. a) a b) 

jednacího a volebního řádu valné hromady rozhodnuto o způsobu volby.  

Řídící navrhnul, aby bylo hlasováno aklamací, tedy zdvižením hlasovacího lístku. 

Proti tomuto návrhu nebyl vznesen žádný protinávrh, a proto řídící  požádal mandátovou komisi o 

ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

Usnesení č. 7 o způsobu hlasování v tomto znění: 

Při doplňující volbě členů výkonného výboru ČSRU a doplňující volbě členů dozorčí 

rady ČSRU bude hlasováno aklamací.  

 Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 58 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů              

Řídící konstatoval, že usnesení č. 7 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů a plynule přešel 

k dalšímu bodu jednání, kterým byla samotná doplňující volba členů. 

 

Nejprve řídící předal slovo Prezidentovi ČSRU Davidu Frydrychovi. Ten stručně odůvodnil nutnost 

dovolit výkonný výbor do počtu pěti členů a v krátkosti i popsal nejednoduché hledání vhodných 

kandidátů ochotných ve svém volném čase a také vedle své práce v klubu pracovat i pro Unii ve 

výkonném výboru. Oba navržené kandidáty poté představil Jaroslav Borovský. Osobně byl přítomen 

Jan Stránský, který na to povstal, pozdravil delegáty a byl připraven na dotazy z řad pléna. Martin 

Charvát byl z důvodu předem plánované práce v hodnotící komisi na mezinárodním odborném 

festivalu omluven.  

Jelikož k tomuto bodu nebyly žádné dotazy ani připomínky, požádal řídící mandátovou komisi o 

ověření usnášeníschopnosti. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů. 

Dal hlasovat o usnesení č. 8, které zní: 

Valná hromada volí členy výkonného výboru ČSRU pana Jana Stránského a pana 

Martina Charváta. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 58 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 8 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů, pogratuloval zvoleným 

kandidátům a plynule přešel k dalšímu bodu jednání. 
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DOPLŇUJÍCÍ VOLBA ČLENŮ DOZORČÍ RADY 

V tomto bodě řídící předal slovo předsedovi dozorčí rady, který konstatoval, že zpráva dozorčí rady 

byla rozeslána na kluby a přítomné ujistil, že dozorčí rada bude i nadále pečlivě plnit veškeré své 

povinnosti. 

Jelikož k přednesenému nebyly žádné dotazy, ani připomínky, ujal se slova opět řídící a konstatoval, 

že na základě výzvy předsedy dozorčí rady, rozeslanou klubům dne 12. května 2015, s žádostí o 

navržení kandidátů na doplnění dozorčí rady, se doposud přihlásili (v abecedním pořadí): 

- za klub RC Sparta Praha: Luděk Bredler 

- za klub RC Praga: Eduard Krützner sen. 

- Jan Macháček 

- za klub RC Lokomotiva Olomouc: Vladimír Smička  

- a za klub RC Tatra Smíchov: Robert Šimák 

Požádal všechny jmenované, případně kluby, jež tyto kandidáty navrhly, aby se v krátkosti 

představili: 

- pan Luděk Bredler se v krátkosti představil a vyslovil souhlas s kandidaturou 

- pan Eduard Krützner- byl představen zástupci klubů a zprostředkovaně byl potvrzen i jeho 

souhlas s kandidaturou 

- pan Jan Macháček- z volby sám osobně dobrovolně odstoupil 

- pan Vladimír Smička- se v krátkosti představil a vyslovil souhlas s kandidaturou 

- pan Robert Šimák- byl v krátkosti představen Ondřejem Surgou a zprostředkovaně byl 

potvrzen i jeho souhlas s kandidaturou 

Řídící konstatoval, že na základě Jednacího a volebního řádu valné hromady ČSRU článku 5 písmene 

f) budou do dozorčí rady zvoleni právě dva kandidáti s nejvyšším respektive druhým nejvyšším 

počtem hlasů za podmínky, že tento počet je nadpoloviční většinou a požádal mandátovou komisi o 

ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

 

Usnesení č. 9 o volbě člena dozorčí rady  

Členem dozorčí rady je navrhován Luděk Bredler. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 44 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 14 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou a dal hlasovat o  

 

Usnesení č. 10 o volbě člena dozorčí rady:  

Členem dozorčí rady je navrhován pan Eduard Krützner senior. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 9 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 49 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení nebylo schváleno potřebnou většinou a dal hlasovat o: 
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Usnesení č. 11 o volbě člena dozorčí rady  

Členem dozorčí rady je navrhován Vladimír Smička. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 49 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 9 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou a dal hlasovat o: 

 

Usnesení č. 12 o volbě člena dozorčí rady  

Členem dozorčí rady je navrhován Robert Šimák. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 10 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 48 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení nebylo schváleno potřebnou většinou a na základě počtu obdržených 

hlasů byly za členy dozorčí rady zvoleni: 

1. pan Luděk Bredler 

2. pan Vladimír Smička 

Oběma úspěšným kandidátům řídící pogratuloval a přešel k dalšímu bodu jednání. 

 

 

ČLENSKÉ A LICENČNÍ POPLATKY ČSRU 

 

Slovo bylo opět předáno předsedovi Legislativní komise panu Ondřeji Surgovi, který v krátkosti 

přednesl informaci k předkládaným změnám. 

 

Na výzvu k dotazům se o slovo přihlásil zástupce RC Olomouc s dotazem  na princip vystavování 

faktur za hráčské licence, na který mu Ondřej Surga odpověděl. 

 

Jelikož k přednesenému už další dotazy nebyly, požádal řídící mandátovou komisi o ověření 

usnášeníschopnosti. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

Usnesení č. 13, které zní: 

Členské příspěvky fyzických osob 

1) Výše ročních členských příspěvků a licenčních poplatků v návaznosti na změny 

stanov: 

 Hráči, hráčky, dorostenci a dorostenky 400 Kč 

 Žáci a přípravky  50 Kč 

 Další členové (funkcionáři, trenéři, rozhodčí, přispívající členové)  100 Kč    

2) Pokud je hráč zároveň funkcionářem, trenérem nebo rozhodčím platí příspěvky 

ve výši stanovené pro hráče. 

3) Splatnost členských příspěvků a licenčních poplatků je do 31. 1. každého roku. 

4) Tato změna je účinná od 1. 1. 2016. 
 

 Členské příspěvky klubů 
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1) Výše ročních členských příspěvků klubů v návaznosti na změny stanov: 

 Roční příspěvky členských spolků s plnohodnotným členstvím   10 000 Kč 

 Roční příspěvky přidružených spolků  1 000 Kč 

2) Roční příspěvek přidruženého spolku se vybere poprvé v druhém roce členství. 

Druh členství se pro účely stanovení výše členských příspěvků posuzuje podle 

stavu k 1. lednu daného roku.  

3) Pro spolek s plnohodnotným členstvím, který byl členským spolkem již před 27. 

5. 2015 nebo byl přijat na této valné hromadě, platí až do roku 2020 výše 

členských příspěvků podle rozhodnutí valné hromady konané dne 19. 5. 2012, 

ledaže dříve požádá o změnu plnohodnotného členství na přidružené.  

 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 57 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 1 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 13 bylo schváleno potřebnou většinou a plynule přešel k dalšímu 

bodu jednání 

 

ZMĚNA SOUTĚŽNÍHO ŘÁDU ČSRU 

Řídící konstatoval, že veškeré podklady byly včas zaslány na kluby a přítomných se dotázal, zdali 

jsou k uvedenému nějaké doplňující dotazy či připomínky. 

Jelikož tomu tak nebylo, přistoupil k hlasování o tomto bodu programu a požádal mandátovou 

komisi o ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

Usnesení č. 14, které zní: 

Valná hromada schvaluje návrhy změn Soutěžního řádu ragby. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 57 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 1 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 14 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů. Schválená změna 

Soutěžního řádu ragby tvoří přílohu tohoto zápisu a je také zveřejněna na www.rugbyunion.cz. Řídící 

poté přešel k dalšímu bodu jednání. 

 

ZMĚNA VZDĚLÁVACÍHO ŘÁDU 

Řídící opět konstatoval, že veškeré podklady byly včas zaslány na kluby a přítomných se dotázal, 

zdali jsou k uvedenému nějaké doplňující dotazy či připomínky. 

Jelikož tomu tak nebylo, přistoupil k hlasování o tomto bodu programu a požádal mandátovou 

komisi o ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná to to počtem 58. delegátů 

s hlasem rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 
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Usnesení č. 15, které zní: 

Valná hromada schvaluje návrhy změn Vzdělávacího řádu. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 57 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 1 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 15 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů. Schválená změna 

Vzdělávacího řádu tvoří přílohu tohoto zápisu a je také zveřejněna na www.rugbyunion.cz. Řídící 

poté plynule přešel k dalšímu bodu jednání., 

 

ZMĚNA MATRIČNÍHO ŘÁDU 

Řídící opět konstatoval, že veškeré podklady byly včas zaslány na kluby a přítomných se dotázal, 

zdali jsou k uvedenému nějaké doplňující dotazy či připomínky. 

Jelikož tomu tak nebylo, přistoupil k hlasování o tomto bodu programu a požádal mandátovou 

komisi o ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů a dal hlasovat o: 

Usnesení č. 16, které zní: 

Valná hromada schvaluje návrhy změn Matričního řádu. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 58 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 16 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů. Schválená změna 

Matričního řádu tvoří přílohu tohoto zápisu a je také zveřejněna na www.rugbyunion.cz. Řídící poté 

přešel k dalšímu bodu jednání.: 

 

ZMĚNA JEDNACÍHO A VOLEBNÍHO ŘÁDU VALNÉ HROMADY ČSRU 

Řídící opět konstatoval, že veškeré podklady byly včas zaslány na kluby a přítomných se dotázal, 

zdali jsou k uvedenému nějaké doplňující dotazy či připomínky. 

Jelikož tomu tak nebylo, přistoupil k hlasování o tomto bodu programu a požádal mandátovou 

komisi o ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů. 

Řídící dal hlasovat o: 

Usnesení č. 17, které zní: 

Valná hromada schvaluje návrh změn Jednacího a volebního řádu valné hromady 

ČSRU. 
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Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 58 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů             

 

Řídící Tomáš Tůma konstatoval, že usnesení č. 17 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů. 

Schválená změna Jednacího a volebního řádu valné hromady ČSRU tvoří přílohu tohoto zápisu zápisu 

a je také zveřejněna na www.rugbyunion.cz. Řídící poté přešel k dalšímu bodu jednání. 

 

PŘIJETÍ NOVÝCH KLUBŮ 

Tomáš Tůma konstatoval, že dne 28. 4. 2015 obdržel sekretariát žádost o přijetí klubu RC České 

Budějovice, dne 28.3.2015 žádost o přijetí Ragbyové Akademie Olymp Praha, dne 4.2.2015 žádost o 

přijetí RC Karlovy Vary a dne 20.4.2015 přihlášku  RC Vrchlabí. Všechny tyto kluby doložily své 

řádné založení a také kdo je oprávněn za něj jednat. 

Řídící vyzval zástupce klubů žádajících o přijetí o krátké představení. 

- RC České Budějovice- za klub hovořil pan Petr Klíma 

- Ragbyová Akademie Olymp Praha- za klub hovořil pan Neville Perry 

- RC Karlovy Vary- zástupce omluven 

- RC Vrchlabí- zástupce omluven 

Jelikož k přednesenému nebyly žádné dotazy ani připomínky, přistoupil řídící k hlasování o tomto 

bodu programu a požádal mandátovou komisi o ověření usnášeníschopnosti valné hromady. 

Mandátová komise sdělila, že valná hromada je usnášeníschopná a to počtem 58. delegátů s hlasem 

rozhodujícím. 

Řídící požádal volební komisi, aby se připravila na sčítání hlasů, a hlasující, aby drželi lístky zvednuté 

po celou dobu nezbytnou pro sečtení hlasů. 

Pak dal hlasovat o: 

 

Usnesení č. 18, které zní: 

Valná hromada schvaluje přijetí Rugby Clubu České Budějovice z.s., se sídlem 

Holečkova 2649/7, České Budějovice 3, 370 04. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 56 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 2 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 18 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů a dovolil si plynule 

přejít k přijetí dalšího klubu: 

 

Usnesení č. 19, které zní: 

Valná hromada schvaluje přijetí Ragbyové akademie Olymp Praha, z.s. se sídlem 

Polívkova 22, Praha5- Jinonice 158 00. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 58 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 0 delegátů             
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Řídící konstatoval, že usnesení č. 19 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů a dovolilsi plynule 

přejít k hlasování o přijetí třetího klubu a sice: 

 

Usnesení č. 20, které zní: 

Valná hromada schvaluje přijetí Rugby Clubu Vary ors, se sídlem Krušnohorská 

866/2, 360 10  Karlovy Vary. 

 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 57 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 1 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 20 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů a plynule přešel k 

hlasování o přijetí čtvrtého klubu a sice: 

 

Usnesení č. 21, které zní: 

Valná hromada schvaluje přijetí Tělovýchovné jednoty jiskra Podhůří- Ragby klub 

Vrchlabí se sídlem Vrchlabí 3, 543 03. 

Volební komise sdělila, že: 

 Pro hlasovalo 57 delegátů                                     

 Proti hlasovalo 0 delegátů                                   

 Zdrželo se 1 delegátů             

Řídící konstatoval, že usnesení č. 21 bylo schváleno potřebnou většinou hlasů.  

Řídící Tomáš Tůma pogratuloval přijatým klubům do ČSRU a následoval potlesk pléna. 

 

RŮZNÉ 

Posledním bodem programu pak byl bod různé, do kterého se přihlásili celkem čtyři přispěvatelé. 

I. Jaroslav Borovský- media monitoring českého ragby za uplynulé období, kampaně klubů k 

náboru dětí a k televizním utkáním RWC pro veřejnost, stav spolupráce ČSRU s televizí k 

ragbyovým pořadům a přenosům v nadcházející sezóně. 

II. Pavel Myšák- dopady  pozitivního dopingového nálezu, apel na kluby v osvětlování této 

problematiky z úst trenérů přímo hráčům a příprava antidopingového vzdělávání ČSRU přes 

kluby. 

III. Jan Stránský a zástupce RC Brno Bystrc- nedostatečná propagace mezistátních utkání unie ze 

strany klubů v místech klubů 

 

ZÁVĚR 

Řídící valné hromady předal závěrečné slovo prezidentovi ČSRU, který všem zúčastněným poděkoval 

za poklidný a konstruktivní průběh jednání. 

 

PŘÍLOHY 

1. Zpráva mandátové komise včetně prezenční listiny  

2. Návrh změn stanov ČSRU 

3. Návrh změn Soutěžního řádu ragby 
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4. Návrh změn Vzdělávacího řádu 

5. Návrh změn Matričního řádu. 

6. Návrh změn Jednacího a volebního řádu valné hromady ČSRU 

 

 

Za správnost členové pracovního předsednictva: 

 

řídící valné hromady  T. Tůma   _________________ 

 

 

člen pracovního předsednictva J. Borovský              _________________ 

 

 

člen pracovního předsednictva P. Myšák                _________________ 


